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Bestyrelsesmøde 18. oktober   
Uddrag af referatet – referatet kan i sin helhed findes på hjemmesiden 
 
Molokker - 
affaldshåndtering 

 
Kommunen er i vores område i gang med at fjerne molokker (affaldscontainere) – planen 
er, at de er fjernet inden årets udgang. Der har vist sig at være problematisk for flere 
brugere af sommerhusene at finde ud af affaldshåndteringen i området. Eksempelvis sker 
det jævnligt at flasker stilles ved affaldsbeholderen i den tro at renovationen tager dem 
med ved tømning. Glas og tekstil skal afleveres på genbrugspladsen, det er der ikke 
beregnet plads til i affaldsbeholderne. Når de gamle molokker er fjernet, erstattes de ifølge 
oplysninger fra kommunen af en container til glas. Den nærmeste vil i vores område være 
ved Rav museet og Hvide Sande Bagerudsalg. 
Der lægges et link til kommunens affaldshåndering på hjemmesiden, linket og oversigten 
vedhæftes ligeledes nyhedsbrevet   
  

Skilte og 
piktogrammer  
 

Tak for tilbagemeldinger på mangler på skiltning og piktogrammer. Der bliver fulgt op på 
udskiftning af piktogrammer når vi har fået en ny levering fra firmaet. 
 

Parkeringspladsen 
Sortebærdalen 

P-pladsen på Sortebærdalen hører til vores grundejerforening. 
Til trods for at der ikke er affaldsstativer smides der store mængder hundeposer. Vi er i 
kontakt med kommunen for at finde frem til en bedre skiltning.   
 

Veje og stier Vedligeholdelsen af vejene er som forventet ikke blevet færdiggjort inden efterårsferien – 
vejret har drillet og det gør det stadigvæk. 
Vi er i løbende kontakt med entreprenøren om vejenes tilstand – de større mængder vand i 
dette efterår udfordrer vedligeholdelsen af vejene. Vedligeholdelsen, der skal sikre at 
vandet kan komme væk fra vejene, sker ved bl.a afhøvling og efterfyld af huller.  
  

Sammenslutningen 
af 
grundejerforeninger 
på Holmsland 

To bestyrelsesmedlemmer deltog i Sammenslutningens årsmøde i august. De oplevede at 
årsmødet i Sammenslutningen for Grundejerforeninger på Holmsland var informativt og 
relevant for vores foreningen. Det var tydeligt, at i de respektive grundejerforeninger 
boksede man med samme problemstillinger. Udbyttet af årsmødet blev en bekræftelse i at 
indmeldelse i Sammenslutningen var en rigtig beslutning og at Nr Houvig grundejerforening 
kan få glæde af medlemskabet. 
 

Kommende 
aktiviteter 
Husk allerede nu at notere 
datoerne 

26. april 2024. Klitrensning 
Vi holder fast i traditionen med at datoen falder på den lørdag, der falder efter den St. 
Bededag, der ikke længere findes. 
 
1. august kl 10.00 Generalforsamling 
obs tidspunktet er flyttet til kl 10.00 formiddag 
 

http://nørrehouvig.dk/


Nyheder  

 
Cykelsti 
Sidselbjerg - 
Vedersø 

 
”Nej til Vedersø-cykelsti med stenmel vækker forbløffelse i Houvig: Vi har ingen 
problemer med vedligeholdelsen 
Det var overskriften på en artikel i Ringkøbing Skjern Dagblad den 6. november 
2013 skrevet af journalist Lars Krüger 
 
Grundejerforeningen er meget forbløffet og ærgerlig over beslutningen. Kommunen har 
haft cykelstien på planerne i fire år og afsat en million kroner til projektet med forventet 
igangsætning, når de sidste aftaler med lodsejerne, er på plads. Begrundelsen for at sige 
nej til cykelstien er at inflationen har gjort stien dyrere samt at vedligeholdelse af stien er 
problematisk. Desuden vil kommune hellere prioritere en asfalteret sti selvom projektet 
bliver væsentligt dyrere. 
Læs med log in artiklen på Nej til stenmels-cykelsti vækker forbløffelse i Houvig: - Vi har 
ingen problemer med vedligeholdelsen af vores cykelsti | dbrs.dk i artiklen udtaler både 
tidligere formand Tove Ledgaard og nuværende formand Micael Fuglsang sig.  

 

 

  
 

 

 

Hvis I er i sommerhuset den 2. december og vil have 

en hyggelig juleoplevelse, så kan en tur til den gamle 

mølle Bundsbæk Mølle i Dejbjerg plantage anbefales. 

Det unikke ved arrangementet er, at det er foreninger 

i landsbyklyngen Friskvind, som er gået sammen om 

at skabe en hyggelig juledag. 
 

 

Fordele for 
sommerhus 
ejere/lejere – vi har 
modtaget tilbud fra 
Hvide Sande Idræts- 
og svømmehal 

 

 
 

 

  

https://dbrs.dk/ringkoebing-skjern/nej-til-vedersoe-klit-cykelsti-vaekker-forbloeffelse-i-houvig-vi-har-ingen-problemer-med-vedligeholdelsen-af-vores-cykelsti?utm_source=facebook&utm_medium=social&utm_campaign=artikel-plus&utm_content=ap_n7188kmccx&fbclid=IwAR0AdaoIRmp-NwQ1EAp55PE8GjDPNdjfmEUmsogU7EDo7OpY34FuIc6VTG0
https://dbrs.dk/ringkoebing-skjern/nej-til-vedersoe-klit-cykelsti-vaekker-forbloeffelse-i-houvig-vi-har-ingen-problemer-med-vedligeholdelsen-af-vores-cykelsti?utm_source=facebook&utm_medium=social&utm_campaign=artikel-plus&utm_content=ap_n7188kmccx&fbclid=IwAR0AdaoIRmp-NwQ1EAp55PE8GjDPNdjfmEUmsogU7EDo7OpY34FuIc6VTG0

